



中国媒介生物学及控制杂志 » 2012, Vol. 23 » Issue (5): 406-409 DOI:

[专题报道——虫媒病毒调查研究](#)

[最新目录](#) | [下期目录](#) | [过刊浏览](#) | [高级检索](#)

[«« 前一篇](#) | [后一篇 »»](#)

辽宁省丹东市鸭绿江沿岸2007年虫媒病毒分离鉴定

孟维珊^{1,2}, 李铭华¹, 付士红¹, 张稷博³, 张立田⁴, 陈哲⁴, 丁俊³, 梁国栋¹

1. 中国疾病预防控制中心病毒病预防控制所, 传染病预防控制国家重点实验室, 北京 102206;
2. 黑龙江省畜牧研究所, 齐齐哈尔 161005;
3. 辽宁省疾病预防控制中心;
4. 东港市疾病预防控制中心

Isolation and identification of arboviruses at riverside of Yalu River in Dandong, Liaoning province, China in 2007

MENG Wei-shan^{1,2}, LI Ming-hua¹, FU Shi-hong¹, ZHANG Ji-bo³, ZHANG Li-tian⁴, CHEN Zhe⁴, DING Jun³, LIANG Guo-dong¹

1. State Key Laboratory for Infectious Diseases Prevention and Control, Institute for Viral Disease Control and Prevention, Chinese Center for Disease Control and Prevention, Beijing 102206, China;
2. Institute of Animal Science of Heilongjiang Province, Qiqihaer 161005, Heilongjiang Province, China;
3. Liaoning Center for Disease Control and Prevention;
4. Donggang Center for Disease Control and Prevention

[摘要](#)

[图/表](#)

[参考文献](#)

[相关文章 \(15\)](#)

版权所有 © 《中国媒介生物学及控制杂志》编辑部

地址: 北京昌平流字五号 电话: 010-58900731 Email: bingmei@icdc.cn

本系统由北京玛格泰克科技发展有限公司设计开发 技术支持: support@magtech.com.cn

京ICP备11024750号-10